

# Galerias Lafayette

## PARIS HAUSSMANN



  
**VIRTUOSO.**  
PREFERRED

### ENJOY THE FOLLOWING AMENITIES:

- **A VIP welcome at the 2<sup>nd</sup> floor Concierge, main building\***
- **A complimentary gift of a foldable Longchamp handbag\*\***
- **Complimentary transportation to your hotel or apartment in Paris\*\*\***

**Offer valid from January 1<sup>st</sup> until December 31<sup>st</sup> 2017.**

\*Present this voucher at the welcome desk of Concierge area. Offer valid for 2 persons. Service upon availability. See conditions in Store.

\*\*To receive your gift, present this voucher with your receipt (minimum purchase 1000€) at our Concierge desk.

One gift per person and per voucher. Until stocks last. Non contractual photo. See conditions in Store.

\*\*\*Upon completion of your shopping, our Concierge team will be happy to arrange a transportation service from the store to your hotel or apartment in Paris. Present this voucher with your receipt (minimum purchase 500€) at our Concierge area. One transfer per 2 persons and per voucher. Service upon availability. See conditions in Store.

Open from 9:30 AM to 8:30 PM and every Sunday from 11 AM to 7 PM

### BENEFICIEZ DES AVANTAGES SUIVANTS:

- **Une invitation au Lounge « Le Concierge » situé au 2<sup>ème</sup> étage du magasin principal, Coupole\***
- **Un cadeau de la part des Galeries Lafayette avec un sac pliable Longchamp\*\***
- **Un service de transport depuis le magasin vers l'hôtel ou un appartement, à Paris\*\*\***

Offre valable du 1er Janvier au 31 Décembre 2017.

\* Présentez ce voucher à l'accueil du Concierge. Offre valable pour 2 personnes. Dans la limite de disponibilité. Voir conditions en magasin.

\*\*Présentez ce voucher et votre justificatif de paiement (minimum d'achats:1000€) à l'accueil du Concierge. Un cadeau par personne et par voucher. Dans la limite des stocks disponibles. Photo non contractuelle. Voir conditions en magasin.

\*\*\*Notre équipe du Concierge sera ravie de vous organiser un transport vers votre hôtel ou appartement situé à Paris intramuros. Présentez ce voucher et votre justificatif de paiement (minimum d'achats: 500€) à l'accueil du Concierge. Un transfert pour 2 personnes et par voucher. Dans la limite de disponibilité. Voir les conditions en magasin.

OUVERT DE 9h30 A 20h30 ET LE DIMANCHE DE 11h00 A 19h00.

Code : 683 086



9950000068308600000